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Protokoll fra årsmøtet i Øyer og Tretten Historielag den 12. mars 2024 
Sted: Tretten samfunnshus, kaféen 

Det var 19 frammøtte, inkl. styret. 

Eldbjørg Gillebo ønsket velkommen til årsmøtet, som ble innledet med ett minutts stillhet for å 

minnes de av våre medlemmer som hadde gått bort siste året. 

 

1. Møteinnkalling og saksliste ble godkjent uten kommentarer. 

 

2. Valg av møteleder:   Eldbjørg Gillebo 

 

3. Valg av referent:   Bjørn Hjelmstad 

 

4. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen:  Rolf Tore Koen og Eivind Fossum 

 

5. Årsmelding 2022:     Sekretær Bjørn Hjelmstad referert fra årsmelding for 2023. Årsmeldingen 

var sendt ut sammen med møteinnkallingen som del av Nytt om gamalt. 

Det var ingen merknader til årsmeldingen som dermed var godkjent.  

 

6. Regnskap for2022:      Kasserer Svein Løken gikk gjennom regnskapet for 2023.  

Det har skjedd litt endringer sammenlignet med resultatet for 2022. Driftsinntektene ble i 2023 

litt lavere, og driftskostnadene noe større. Men historielaget har fortsatt god økonomi med et 

årsresultat på 34.388 kroner og en egenkapital på 881.254 kroner. 

Regnskapet var revidert og revisjonsrapportens anbefaling til årsmøtet var å godkjenne 

regnskapet.  

Regnskapet ble godkjent uten merknad. Regnskapet legges med som vedlegg til protokollen. 

Kommentar fra kasseren: I år ble det ikke utsendt faktura for medlemskontingent sammen med 

Nytt om gamalt. Det hadde sammenheng med overgang til et nytt regnskapsprogram. For 

ettertida vil krav om medlemskontingent bli sendt ut sammen med møteinnkallingen. 

Forslag fra møtedeltakere for å øke salget av Seterboka:  

• Sende brev til hyttevelforeninger der vi reklamerer for boka og orienterer om innholdet. 

Seterboka kan brukes som ei fin guide-bok når en farter rundt i fjellet. 

• Reklamere for boka i Øyer-magasinet. 

Styret følger opp forslagene. 
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7. Budsjett for 2023: 

Kassereren presenterte forslaget til budsjett for 2024. Sammenlignet med budsjettet for 

foregående år er det lite endringer. En stor ny post i budsjettet er utgifter til stabburet på 

ungdomsskolen. Det er avsatt 150.000 kroner av et tilskudd fra Sparebankstiftelsen på 270.000 

kroner. En regner ikke med å være ferdig med arbeidene i 2024, og resten antas brukt neste år. 

Budsjettet er gjort opp med et overskudd på 27.500 kroner. 

Budsjettet ble godkjent uten større merknader. 

 

8. Innkomne saker:  

Det var ikke kommet inn saker for behandling på årsmøtet. 

 

9. Styret orienterte om aktiviteter i laget: 

• Foto: Vi samarbeider med Lillehammer Museum (Maihaugen) om digitalisering av 

innsamlede bilder og gjøre disse tilgjengelig via Digitalt Museum. Vi vil prøve å få samlet 

inn flere bilder gjennom annonserte åpne ettermiddager (som vi har hatt flere av i 2023). 

Det kom forslag om at åpne ettermiddager og fotomøter bør annonseres via StyreWeb/Gnist. 

Vi prøver å finne en praktisk løsning på dette. 

• Slekt: Vi har svart ut en del henvendelser og spørsmål om slekt og dessuten vært vertskap 

ved Amerika-besøk. 

• Dagtilbud på Helsehuset: Eldbjørg har vært på Helsehuset og har hatt fine samtaler med 

frammøtte på dagtilbudet de har der. Det ble også vist gamle bilder en gang. Vi tar sikte på å 

fortsette med dette opplegget. Dessuten har vi vært invitert til møter i sanitetsforeninger og 

vist bilder der. 

• Stabburet: Vi har et samarbeid med Øyer Ungdomsskole om framtidig bruk av stabburet 

vårt. Arbeidet ble påbegynt i fjor og vil fortsette i år (og seinere år). 

Det kom forslag om å arrangere et åpent medlemsmøte på stabburet til våren. 

• Skilting i Øyerfjellet: Det er satt opp mange nye skilt inne i fjellet til erstatning for gamle 

som var dårlige. Foreløpig mangler tavlene ved Brennlia og Svarverstugu-grava. Disse er 

ferdig produserte og blir satt opp til våren. 

Det er også kommet et par forslag om skilt i tillegg, som vi vil følge opp. Dersom noen har 

forslag om ytterligere skilt, vil styret vurdere disse.  

• Historielagets kulturminne: I 2024 går vi for at «Seterkultur i Øyer» blir historielagets 

kulturminne. Dette vil bli formelt annonsert på kulturkvelden i prestegardsalen 14. juni. Det 

arbeides med program for kvelden. 

• Digitalisering av I Gamle Fotefar: Oskar Aarnes orienterte om arbeidet med digitalisering av 

årsheftene som nå er fullført. Han gav oss også et lite kurs i hvordan en kan søke ved å 

skrive inn et søkeord, og så få opp hvor dette ordet forekommer på en eller flere steder i 

årsheftene. 

• Hjemmesida: Det arbeides med oppdatering av historielagets hjemmeside, noe vi ikke er 

ferdige med enda. 

• Program 2024: Av planlagte aktiviteter nevnes: Kulturkveld i juni, historisk vandring i 

Musdal, busstur i Øyerfjellet for medlemmer, åpne kvelder og eventuelle vandreturer i 

bygda. 
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10.  Valg.  

Rolf Tore Koen presenterte valgkomiteens innstilling, som ble enstemmig vedtatt ved 

akklamasjon.   Resultatet ble da som følger med valgperiode angitt i parentes. 

 

Styrets sammensetning 2024: 

Eldbjørg Gillebo, leder, gjenvalgt for ett år   (2024). 

Lisa Kramprud, gjenvalgt for to år   (2024 og 2025). 

Svein Løken, ikke på valg   (2024). 

Bjørn Hjelmstad, ikke på valg   (2024). 

Tore Rugsveen, gjenvalgt for to år   (2024 og 2025). 

Steinar Koen, varamedlem (møtende), gjenvalgt for to år  (2024 og 2025). 

Andre varamedlem, Ena Brekke, ikke på valg  (2024). 

 

Redaksjonskomite for "I gamle fotefar" - fire medlemmer: 

Christel Rønning, ikke på valg   (2024). 

Nansy Rusten, ikke på valg   (2024). 

Geir Ivar Fjerdumsmoen, ikke på valg   (2024). 

Representant fra styret, Eldbjørg Gillebo, ikke på valg   (2024). 

 

Tilsyn med krigsminnesmerker: 

Torgeir Dalbu, utnevnt av styret. 

Oskar Aarnes, utnevnt av styret. 

 

Tilsyn med historiske bygninger:  

Øyer: Johannes Bø, utnevnt av styret. 

Tretten: Bjørn Rinheim, utnevnt av styret. 

 

Revisorer: 

Fredrik Haug, ikke på valg   (2024). 

Arne Finn Brekke, gjenvalgt for to år   (2024 og 2025). 

 

Valgkomite: 

Eivind Fossum, ikke på valg   (2024). 

Jorunn Hagen, valgt for to år   (2024 og 2025). 

 

Årsmøtet slutt. 

 

Etter kaffepause holdt Lisa Kramprud foredrag om arkeologiske funn og utgravinger i Øyer. 

 

Bjørn Hjelmstad   Rolf Tore Koen  Eivind Fossum 

      referent             sign.          sign. 


